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Okolí pražského letiště
Zřejmě budoucí pražská primátorka paní Krnáčová prohlásila v roz-
hovoru před volbami, že ANO preferuje spíše dostavbu metra na 
letiště, před modernizací železničního spojení. Problém je jednak, 
že se v posledních letech pracovalo pouze na přípravě modernizace 
železnice a také to, že metro neřeší spojení do Kladna a do dalších 
obcí v okolí letiště. Vše má samozřejmě své výhody i nevýhody, ale 
pokud se takto koncepční plány budou každou chvíli měnit, nerea-
lizuje se nic a navíc nestihneme využít evropské dotace. Personální 
turbulence a nestabilita v rezortu dopravy a vedení českých drah 
též nevěstí nic dobrého ani v oblasti silniční infrastruktury. Ostrův-
kem stability a kontinuity při přípravě a projednávání investic do 
rozumného rozvoje dopravní infrastruktury tak zůstanou snad ale-
spoň  obce v okolí letiště. Nic jiného nám nezbývá. 

Z evropských letištních regionů
První informace je netradičně z Brna a souvisí s naším projektem 
D-Air. Na brněnském letišti se totiž rozhodli masivně podpořit 
elektromobilitu a to nejen výměnou části vozového parku za elek-
tromobily, elektroskútry a kola, ale i výstabou a provozováním na-

bíjecích stojanů pro vlastní potřebu i pro pasažéry a návštěvníky 
letiště. Je to zřejmě další příznivý efekt rozvoje vědecko- technické 
základny v okolí Brna.  Amsterdamské letiště Schiphol má ve své 
flotile taxíků 167 elektromobilů Tesla a 35 elektrobusů. Řadí se tak 
k největším podporovatelům elektromobility na světě a kompen-
zuje tak částečně značné emise CO2, které z letištní i okolní dopravy 
vznikají. Je to dáno jednak zodpovědnou strategií letiště při ochra-
ně životního prostředí, ale také podporou holandské vlády při ná-
kupu elektromobilů.

Letiště
Velmi pozitivní novinkou, podporující využití veřejné dopravy 
k cestě na letiště jsou nové automaty na jízdenky instalované na 
letišti. Lze v nich použít i bankovní karty a pomůže nalézt vhodné 
spojení. Informaci vám poskytne i v tištěné formě a poradí jakou 
jízdenku koupit. Chválíme jak ROPID tak i letiště za důležité zlep-
šení podmínek pro cestující, které je v souladu s výsledky a poznat-
ky projektu D-Air. Počet cestujících se v září proti loňskému roku 
poněkud zvýšil, ale počet startů a přistání se naopak snížil. I toto je 
správný trend.
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